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Voorwoord
In deze tijd vol van corona is ander nieuws ook leuk, dachten 
wij. Vandaar dit verslag. We noemen het een kwaliteitsrapport. 
Hierin lees je voorbeelden van het werk van het Centrum voor 
Epilepsiewoonzorg Kempenhaeghe in 2020. Er staat veel in, 
maar niet alles. Er gebeurt ook heel erg veel. Er ging heel 
veel goed en soms kunnen dingen nog beter.

Wil je daar meer over lezen? Dat kan. Je kunt een uitgebreid 
verslag op internet lezen*.  We wensen je veel leesplezier!

Heeze, mei 2021

raad van bestuur Kempenhaeghe
dr. Marlène Chatrou en drs. Nico Geurts MHA

*zie pagina 2 bovenaan waar ook de QR-code te vinden is.



Ons volledige digimagazine ‘Perspectief’ is te bekijken op 
www.kempenhaeghemagazine.nl. 
Op desktop, tablet of smartphone. Of scan de QR-code.

Antwan van 
Ooijen, de 
nieuwe directeur
Toen hij jong was vond Antwan de 
zorg al leuk. Hij ging vaak mee met 
zijn moeder. Zij werkte in de wijk-
verpleging. Zelf werkte hij in 
ziekenhuizen op de kinderafdeling 
en met verstandelijk gehandicapten. 
“Op Kempenhaeghe kan ik alles doen 
wat ik leuk vind”, zegt Antwan. 
“Medische zorg, woonzorg, school 
en onderzoek komen hier allemaal 
samen.”

Antwan denkt dat er misschien wel 
wat dingen gaan veranderen. “Er 
gebeurt hier heel veel. Ik zou het fijn 
vinden als we alle lege plaatsen 
kunnen opvullen en iedereen die dat 
nodig heeft een plek kunnen geven.” 
Hij zegt dat we door corona ook dingen 
hebben geleerd. Daarom kunnen we 
sommige dingen misschien wel 
anders gaan organiseren. En daar 

gaan we nu naar kijken. De nieuwe 
directeur wil graag dat iedereen helpt 
om mee te denken over hoe het beter 
kan. Medewerkers én bewoners. “Zo 
werken we met zijn allen aan een 
plaats waar het nòg fijner is om te 
wonen en te werken!”

Tour de Francis

Dag Francis Tan!
In september ging directeur Francis Tan met pensioen.  
Bewoners en medewerkers namen afscheid van hem. 
Via een ‘Tour de Francis’ zwaaiden wij hem uit. Jullie 
hadden prachtige knutselwerken gemaakt of zongen liedjes. 
Het was jammer dat Francis afscheid nam, maar we kijken
terug op een echte feestdag. Gelukkig is er weer een nieuwe 
directeur! Op 1 januari 2021 is Antwan van Ooijen gestart.



Elise Middelkoop 

Een dag uit het leven van….

Elise Middelkoop
Na een periode met veel epilepsieaanvallen verhuisde 
Elise in juni 2020 naar een appartement in Hofpad in Leende. 
De veranderingen waren niet altijd even makkelijk. Haar 
vaste werk bij de wasserij moest zij opgeven. Ze ging op 
zoek naar een goede daginvulling. Deze vond ze bij de 
manege. Ook past ze samen met haar moeder elke 
donderdagmiddag op haar nichtje Lux, die in 2020 geboren is. In haar appartement 
voelt ze zich nu helemaal thuis. Persoonlijk begeleider Nicole zag Elise echt opbloeien: 
“Ze is nu heel open en ondernemend. Ze ontdekt nieuwe talenten. En ze weet haar 
mening duidelijk te formuleren. Dat is echt fantastisch om mee te maken.” Elise knikt. 
“Sinds ik hier woon, heb ik rust in mijn hoofd. Ik haal nu veel meer uit het leven.”

Claire van Thiel
Claire werd geboren als één brok Hollands welvaren: groot 

van stuk en kerngezond. Maar nog voor haar eerste
verjaardag  werd ze ziek door de pokken-inenting. Ze houdt

er epilepsie aan over. Dat is de reden dat Claire nu bij
 Kempenhaeghe woont in een appartement in Oosterhout. 

Ze runt haar eigen huishouden, met wat hulp van 
persoonlijk begeleider Marion en haar collega’s. Die gaan 

bijvoorbeeld mee boodschappen doen en helpen met
 de steunkousen. “Maar het liefst doe ik alles zelf”, 

zegt Claire. Marion is het daar mee eens. “Claire is echt
 een bikkel, soms moeten we haar zelfs een 

beetje afremmen.”

Corwin
Corwin, een kerel met een prachtige lach, maar ook een 
heftig ziektebeeld. Vader Herbert vertelt “Bij zijn geboorte 
leek alles normaal, maar Corwin ontwikkelde zich anders 
dan andere kinderen. Toen hij vier was, kreeg hij de 
diagnose ARX- syndroom. De gemiddelde levens-
verwachting was toen vierenhalf. Enorm schrikken dus.” 
Inmiddels had Corwin ook epilepsie. De dagelijkse zorg 
werd steeds zwaarder, ook voor het gezin. Toen het na 
twaalf jaar echt te heftig werd, ging Corwin naar 
Kempenhaeghe. Inmiddels woont hij op kindergroep 
’t Sandt 2. Hij praat niet, loopt niet en kan weinig prikkels 
verdragen. Opvallend is zijn heldere blik. En er ontgaat 
hem maar weinig. Overal in huis staan spiegels, zodat hij 
zijn omgeving in de gaten kan houden. Medebewoners, 
de tuinman, het tafereeltje op zijn thematafel: alles wordt 
op veilige afstand met interesse bekeken.

Claire van Thiel

Corwin



Kloostervelden
Wijkraad wil groene en veilige wijk
Het is de bedoeling dat we allemaal 
fijn kunnen wonen in Kloostervelden. 
Daarom is er een wijkraad opgezet. 
Vijf wijkbewoners, directeur Antwan 
van Ooijen en wijkcoach Simone Kuilder 
praten samen over hoe dat mogelijk is. 
De wijkraad wil graag dat de kruiden- 
en moestuin voor iedereen open blijft. 
En dat het veilig is om in de wijk te 
wandelen of fietsen, want er komt 
steeds meer verkeer. Ook worden er 
wel eens dingen vernield en dat is 
zonde. Over al deze onderwerpen 
praat de wijkraad nu. 

Kom je ook buurten in de moestuin?
In de moestuin in Kloostervelden 
komt iedereen samen. Vaak zijn er 
buurtbewoners aan het werk. Die 
vinden het gezellig als je langs komt 
voor een praatje. Of om gewoon even 
lekker op het bankje te zitten. Want 
hier is van alles te zien. Nu het mooier 
weer wordt zul je weer meer mensen in 
de moestuin zien. Kom je dan ook langs?

 

 

Hoe vind 
je de zorg?
In 2020 vroegen we 
bewoners, hun familie-
leden en persoonlijk 
begeleiders naar hoe 
zij de zorg ervaren 
binnen het Centrum 
voor Epilepsiewoonzorg. 
Dit door een interview 
of vragen te stellen 
via de computer. We 
merken dat jullie het 
goed naar je zin hebben 
en dat vinden we erg 
fijn. Er zijn ook punten 
die je liever anders wilt. 

De begeleiders komen voor mij op  

Als ik verdrietig, bang of boos ben 
dan krijg ik hulp van de begeleiders 

Ik word geholpen om gezond en fit 
te blijven 

Ik ben tevreden over de inrichting 
van mijn kamer 

Mijn begeleiders zijn betrokken en 
tonen interesse in wie ik ben 

Kempenhaeghe biedt vrijetijdactiviteiten 
aan waar ik graag aan deelneem 

Ik word ondersteund om deel te nemen 
aan activiteiten buiten Kempenhaeghe 
(in de samenleving) 

Ik krijg duidelijke informatie over 
wat er bij Kempenhaeghe te doen 
is en waaraan ik deel kan nemen 

Ik ben tevreden over de bezetting van het 
team, er zijn weinig wisselingen van begeleiders.
 

Wat bewoners en familie vinden dat beter kan

Wat bewoners goed vinden aan Kempenhaeghe

 



Optreden Dirk Scheele  

Dankzij de TROS en de moeder van 
Laurine werden bewoners (en mede-
werkers) van Berkenlaan in Kloos-
tervelden getrakteerd op een corona-
proof optreden van Dirk Scheele. 
Dirk Scheele kwam in zijn bekende 
groen-gele kleding en nam iedereen 
mee op een muzikale reis langs 
speeltuinen en kinderboerderijen. 
Wat hebben we genoten in de tuin.

Raamtekeningen

Samen met tekenaar Erik hebben 
bewoners van de Zwaluwstraat raam-
tekeningen gemaakt. Aan de buiten-
kant tekende Erik creaties op de ramen. 
Zo werd er een gave James Bond op het 
raam getekend. Een bewoner ging ver-
volgens aan de binnenkant aan de slag 
om de tekening af te maken door deze 
in te kleuren. Wat een prachtig gezicht, 
en ook nog eens erg leuk om te doen! 

Benieuwd hoe Alexander, Tim, Judith en Freek Corona hebben beleefd?
Kijk dan naar het filmpje te vinden op pagina 5 van het digitale 
kwaliteitsrapport.

Corona 
Door corona was 2020 niet het leukste jaar om op terug te kijken. Sommige 
bewoners werden ziek en enkelen van hen werden zo ziek dat ze zijn overleden. 
We denken met warme gevoelens aan hen terug en steken een kaarsje voor ze 
aan.

Ook zorgde corona voor veranderingen in dagbesteding en was logeren of familie-
bezoek niet altijd mogelijk. Inmiddels zijn er gelukkig veel bewoners en medewerkers 
gevaccineerd en hopen we snel weer meer te kunnen. Bijvoorbeeld naar de dierentuin 
gaan of een ijsje eten op het terras van De Broeders. Want hier kijken we echt naar 
uit met zijn allen!

Vrijwilligers Maar liefst 357 vrijwilligers ze�en zich in binnen het 
Centrum voor Epilepsiewoonzorg Kempenhaeghe. 
Vanwege corona was dat soms op een andere manier, 
maar we zijn erg blij dat ze er zijn.
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Wil je meer lezen en zien?
Centrum voor Epilepsiewoonzorg Kempenhaeghe hee� ook een uitgebreid rapport over vorig jaar. 
Met meer inhoud en diepgang. Dit kun je op internet bekijken. Kijk maar eens op:
h�ps://www.kempenhaeghemagazine.nl/perspectief-nr9.

Heb je nog vragen over het rapport? Een tip, of wil je meer weten? Stel je vragen gerust aan je  
begeleider.

En wat vinden 
medewerkers?

Bewoners 
vergadering online
De bijeenkomsten van de bewoners-
raad konden in 2020 vanwege corona 
jammer genoeg niet doorgaan. Gelukkig 
hebben we nieuwe manieren gevonden 
om elkaar in kleinere groepen te zien. 
Via de computer met videobellen. Lijkt 
het je ook leuk om een keer deel te 
nemen dan kun je dit bespreken met 
je persoonlijk begeleider.

Cliëntenwebsite
Op de cliëntenwebsite van Kempenhaeghe kun je zien 
welke vrijetijdsactiviteiten worden georganiseerd. Maar 
ook welke woningen en dagbestedingslocaties er zijn. 
Bewoners en medewerkers zorgen er zo samen voor dat 
je goed op de hoogte blij� van wat er speelt! Kijk dan op 
www.kempenhaeghe-epilepsiewoonzorg.nl 

Bij het Centrum voor 
Epilepsiewoonzorg 
werken bijna 600 
mensen. In 2020 
hebben we vragen 
gesteld over hoe ze 
het vinden om bij 
Kempenhaeghe te 
werken. Nou, daar 
zijn ze erg positief 
over. Ze vinden het 
fijn voor je te zorgen 
en naar je te luisteren. 
We hebben ook tips 
gekregen wat ze graag 
anders willen zien. 
Onze medewerkers 
leren nog elke dag. Ze 
leren van elkaar, 
volgen scholingen en 
leren via jou en je 
familie. 


